
Večje vključevanje v izvoz
Marko Bulc z aktivom komunistov, ki delajo
v.bežigrajskem gospodarstvu

O nalogah komunistov v go-
spodarstvu pri uresničevanju
stabilizacije so se pogovarjali
na posvetu aktiva komunistov,
ki delajo v bežigrajskem go-
spodarstvu, z Markom Bul-
cem, predsednikom Gospo-
darske zbornice Slovenije.

Drago Pleško, predsednik
občinske konference ZKS, je
orisal gospodarski položaj v
občini in aktivnosti komuni-
stov pri uresničevanju stabili-
zacijskega programa Marko
Bulc pa je izpostavil najbolj
žgoče probleme gospodarskih
gibanj v letošnjem ietu in še
posebej poudaril pomen do-
slednega izpolnjevanja izvoz-
nih usmeritev. Dejal je, da je
pn/enstvena naloga v zadnjih
dveh mesecih letošnjega leta
doseči načrtovani izvoz,

V Sloveriiji imamo namreč
premalo izvoznikov, številne
delovne organizacije v svojih
programih nlmajo izvoznih
usmeritev ali vsaj ciljev, da bi
se s svojim programom vklju-
Čile v programe drugih Izvoz-
nih organizacij. Enako stanje

ugotavljamo tudi v bežigrajski
občini. V izvoz se vključuje le
tretjina organizacij združene-
ga dela, od šestdesetih izvoz-
nikov dosega 80 odstotkov
vseh izvoznih rezultatov dvaj-
set organizacij. Da bi povečali
število izvoznikov, je izvršni
svet že pozval 12 organizacij,
ki doslej niso izvažale, da se
vključijo v izvoz. 31 organizacij
združenega dela pa, da morajo
povečati izvoz.

Marko Bulc je opozoril na to,
da moramo, če želimo proi-
zvodnjo brez zastojev, izkori-
stiti možnosti, ki so nam dane
z izkoriščanjem blagovnih kre-
ditov. Za te namrefi v organiza-

cijah združenega dela ni veli-
kega zanimanja. Ob problemu
preskrbe z repromaterialom za
izvoz ne smemo samo govoriti,
da so pretrgane reproverige,
treba se je dogovoriti, kako za-
gotoviti repromaterial vsaj za
velike izvoznike. Treba je iti v
vsako delovno organizacijo, je
dejal Marko Bulc, »prešteti«
realne možnosti za izvoz, poi-
skati možnosti za še večji izvoz
in na podlagi tega zagotoviti
najnujnejši repromaterial. Se-
veda pa ob predpostavki, da
bomo tudi izboljiali njen do-
hodkovni položaj. Opuščati
moramo proizvodnjo izdelkov.
kt imajo veliko uvoznih kom-
ponent in za čimveč izdelkov
poiskati nadomestilo doma ob
uporabi domačega znanja in z
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»Zbor
občahpv«
našim
vojakom

Vabimo Bežigrajčane,
da nam sporočijo naslo-
ve naših občanov, ki
služijo vojaški rok ln bl
radi prejemall časopls
»Zbor občanov«. Poši-
Ijali jlm ga bomo brez-
plačno.

organiziranjem domače proi-
zvodnje za te komponente.
Bolj kot doslej bomo morali
zaradi težav pri oskrbi z nafto
razmišljati o prehodu na druga
goriva v organizacijah, kjer to
omogoča tehnološki proces.

»Če bomo vse te akcije do-
bro izpeljali, bomo zmanjšali
devizni primanjkljaj in bolje
startali v prihodnje leto. Bolj
ko bodo organizacije združe-
nega dela same ukrepale za
izboljšanje zaostrenih razmer.
manjše bodo omejitve«, je de-
jal Marko Bulc.

Na posvetu so zato posebej
izpostavili odgovornost vsako-
gar za dosledno uresničevanje
stabilizacijskega programa,
odgovornst za neukrepanje in
odgovornost pri dajanju najra
zličnejših izjav. Menill so, da
so aktlvnost bežlgrajsklh ko-
munlstov za izvajanje stablli-
zacijsklh halog dobro zastavlli
In jo morajo le še okrepltl, kar
velja tako za povezavo lzvrine<
ga sveta z organlzacljami
združenega del«. kakor tudl z«
povezavo občlnske konferen>
ee ZKS z osnovnlml organiia-
cljaml In oblsk« delovnlh sku
pln,
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